
 

 
 
 

Αθήνα, 15 Σεπτεμβρίου 2023 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

Προς τον Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 
   

                                          
Θέμα: «Ανάγκη άμεσης στήριξης των παραγωγών της Κορινθίας μετά τις ζημιές 
από τις πρόσφατες βροχοπτώσεις της κακοκαιρίας Daniel» 
 
Η αγροτική παραγωγή του νομού Κορινθίας έχει πληγεί πολλές φορές, τα τελευταία 

χρόνια, από διάφορα κλιματολογικά αίτια. Ανομβρία, άκαιρες βροχοπτώσεις, υψηλές 

θερμοκρασίες, χαλάζι είναι μερικά από τα συνήθη φαινόμενα των τελευταίων χρόνων, 

τα οποία έχουν εκμηδενίσει το εισόδημα των παραγωγών. 

Παρότι πολλές φορές από τον κοινοβουλευτικό έλεγχο έχουμε ζητήσει απαντήσεις για 

την προστασία των αγροτών από τις επιπτώσεις της κλιματικής αλλαγής, 

αναγκαζόμαστε να επανέρθουμε γιατί, όχι μόνο, δεν βλέπουμε καμία ανταπόκριση από 

την κυβέρνηση, αλλά δεν παίρνουμε σαφείς απαντήσεις.  

Το φετινό καλοκαίρι, ήταν μέχρι τώρα, ιδιαίτερα δύσκολο για τους αγρότες του Νομού. 

Εκτός από το αυξημένο κόστος παραγωγής, τα προβλήματα με τον περονόσπορο της 

άνοιξης, την μειωμένη καρπόδεση που ακολούθησε και τους μεγάλους και συνεχείς 

καύσωνες του καλοκαιριού, σε συνδυασμό με το τεράστιο κόστος του αρδευτικού 

νερού, το οποίο είναι πανάκριβο αλλά κυρίως λιγοστό και κακής ποιότητας, ζητήματα 

που σας έχουμε θέσει συνολικά με προηγούμενες Ερωτήσεις μας, ήρθαν και οι 

υπερβολικές και άκαιρες  βροχοπτώσεις που κατέστρεψαν ό,τι είχε απομείνει. 

Αποτέλεσμα είναι ο εκμηδενισμός της παραγωγής κι ως εκ τούτου η πλήρης απαξίωση 

του εισοδήματος των αγροτών, με συνέπεια πλέον να αντιμετωπίζουν θέματα 

επιβίωσης. 

Επειδή, η αμπελοκαλλιέργεια έχει τεράστια οικονομική σημασία για το νομό Κορινθίας, 

Επειδή, οι αποζημιώσεις από τον ΕΛΓΑ για τις ζημιές του 2022, δεν έχουν ακόμα 

εξοφληθεί και δεν έχει γίνει καμία πληρωμή από το τέλος Απριλίου, 

Επειδή, μόλις ξεκίνησαν οι εκτιμήσεις για τις ζημιές, συμπεριλαμβανομένων και αυτών  

της άνοιξης του 2023, αλλά ο τρύγος – όπου είναι εφικτός – έχει ξεκινήσει, 

Επειδή, το νερό είναι σημαντικός παράγοντας της παραγωγής, αλλά και της ζωής και 

το ήδη αυξημένο κόστος παραγωγής εκτινάχθηκε σε μη διαχειρίσιμα επίπεδα με τους 

αγρότες να πληρώνουν μέχρι 100 € την ώρα για 20 κυβικά νερό, 
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Επειδή, το τεράστιας σημασίας έργο για το Νομό, αυτό του φράγματος του Ασωπού, 

έχει ουσιαστικά σταματήσει εδώ και καιρό, 

Επειδή, πληθαίνουν οι συζητήσεις για οικονομική κατάρρευση του ΕΛΓΑ, 

 

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός 

1. Σε ποιες ενέργειες θα προβεί ώστε να στηριχτούν οι αμπελοκαλλιεργητές 

και οι υπόλοιποι παραγωγοί του Νομού Κορινθίας που έχουν πληγεί 

πολλαπλώς; 

2. Πότε θα ολοκληρωθούν οι εκτιμήσεις για τις ζημιές του 2023, με δεδομένο 

ότι μόλις ολοκληρώθηκαν οι εκτιμήσεις για τις ενστάσεις του 2022; 

3. Τι σχεδιασμός και χρονοδιάγραμμα υπάρχει για την ολοκλήρωση του 

φράγματος του Ασωπού, την ολοκλήρωση της διασύνδεσης του με το 

παλιό δίκτυο διανομής και την έναρξη των εργασιών κατασκευής του 

κλειστού αγωγού διανομής του νερού; 

4. Ποια είναι η οικονομική κατάσταση του ΕΛΓΑ; Πως θα πληρωθούν οι 

ζημιές; Αληθεύει ότι το ταμειακό έλλειμμα του ΕΛΓΑ ξεπερνάει τα 200 εκ €, 

χωρίς να υπολογίζονται οι ζημιές στη Θεσσαλία; 

 

 
Ο Ερωτών Βουλευτής  

 
 Ψυχογιός Γιώργος 




